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متن پرسش

سلام علیکم: آیا می توان گفت اگر خواست مردم جوامع مطابق اراده اولیاء االله نباشد و در مسیری غیر

از آن مسیر بخواهند حرکت خویش را پیش ببرند، حضرت حق با وجود اختیاری که به آن ملتها داده

ولی در عین حال راه و مسیری را بر اولیاء الهی و دلهای آماده اشراق و نفحه الهی می گشاید تا نشانه

ای باشند برای مردم جهت عبور از راه های غیر ناب و توحیدی و اجازه ندهند حقیقت زیر حکومت

های غیر الهی گم شود مثل کربلا که اباعبداالله (ع) که با شهادت خود و با آن رویای صادقه ای که

رسول خدا فرمودند خداوند می خواهد تو را کشته و خانواده ات را اسیر می بینند، راهی را می گشایند

که تاریخ از آن ساخته و تغذیه خواهد شد و در عین حال مانعی برای تداوم انحرافات اموی گشت؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ظاهراً همواره همینطور بوده و به همین جهت میتوان گفت خداوند

همواره حجت را بر مردم تمام میکند تا راه را از چاه تشخیص دهند. مشکل وقتی است که انسانها با

آلودهشدن به گناهان، حجتهای خدا را درک نمیکنند. موفق باشید


